

Mr. Epp (Thunder Bay—Nipigon), seconded by Mr. Waddell, moved,—That, in the opinion of this House, the government should consider the advisability of establishing a Department of Multiculturalism.—(*Private Members' Business No. 125*).

And debate arising thereon;

The hour for Private Members' Business expired.

The honourable Member for Winnipeg—Fort Garry (Mr. Axworthy) presented 13 petitions, by filing with the Clerk of the House; and

The honourable Member for Peace River (Mr. Cooper) presented a petition, by filing with the Clerk of the House.

(Proceedings on Adjournment Motion)

Pursuant to Standing Order 19(4), at 6.20 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 46(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed pursuant to Standing Order 70(6)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Harvey (permanent) for Mr. Redway (alternate) and Mr. Redway (alternate) for Mr. Harvey (permanent) on the Standing Committee on Public Accounts;

Mr. Nystrom for Mr. Blackburn (Brant) (alternate) on the Standing Committee on Agriculture;

Mr. McCurdy for Mr. Rodriguez (alternate) on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates;

Mr. Blaikie for Mr. Althouse (alternate) on the Standing Committee on Transport;

Miss Nicholson (Trinity) (permanent) for Mr. Gagliano (alternate) and Mr. Gagliano (alternate) for Miss Nicholson (Trinity) (permanent) on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs;

Mr. Jepson (member) for Mr. McCrossan (alternate) and Mr. McCrossan (alternate) for Mr. Jepson (member) on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs;

M. Epp (Thunder Bay—Nipigon), appuyé par M. Waddell, propose,—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait envisager l'opportunité d'établir un ministère du Multiculturalisme.—(*Affaires émanant des députés n° 125*).

Il s'élève un débat;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

L'honorable député de Winnipeg—Fort Garry (M. Axworthy) présente treize pétitions en les déposant auprès du Greffier; et

L'honorable député de Peace River (M. Cooper) présente une pétition en la déposant auprès du Greffier.

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

Conformément à l'article 19(4) du Règlement, à 18h20, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée conformément à l'article 46(1) du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été déposé conformément à l'article 70(6)b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Harvey (membre) en remplacement de M. Redway (substitut) et M. Redway (substitut) en remplacement de M. Harvey (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics;

M. Nystrom en remplacement de M. Blackburn (Brant) (substitut) sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture;

M. McCurdy en remplacement de M. Rodriguez (substitut) sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général;

M. Blaikie en remplacement de M. Althouse (substitut) sur la liste des membres du Comité permanent des transports;

M^{lle} Nicholson (Trinity) (membre) en remplacement de M. Gagliano (substitut) et M. Gagliano (substitut) en remplacement de M^{lle} Nicholson (Trinity) (membre) sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions juridiques;

M. Jepson (membre) en remplacement de M. McCrossan (substitut) et M. McCrossan (substitut) en remplacement de M. Jepson (membre) sur la liste des membres du Comité